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Številka: 900-28/2014-3 
V Ljubljani, dne 20.3.2014  
             
             
 
 
 

 
ZAPISNIK 

 
18. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 5.2.2014 ob 18. uri, 
na sedežu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v Ljubljani. 
 
18. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Predsedujoča je pozdravila in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 11  članov, kar 
pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Ljubo Baša, Vera Debeljak, dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc 
Šinkovec, Hermina Kastelic, Jerneja Končan Babič, Robert Okorn, Vojko Perhavec, Metodij Rigler,   
mag. Andreja Troppan, Marjan - Jernej Virant, Andreja Vrtačnik Kremţar. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA:  Maja Rus, Gregor Verbinc, Gašper Ţupan. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Ţidanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL, Tina Štupica - svetovalka III, 
SLS, MU, MOL,  
 
Predsedujoča je predlagala dnevni red, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje. Ker dodatnih 
predlogov ni bilo, je dala na glasovanje PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
 

01. Potrditev zapisnika 17. redne seje in 2. korespondenčne seje Sveta ČS Rudnik 
02. Poročilo o realizaciji finančnega načrta ČS Rudnik za leto 2013 
03. Izvrševanje finančnega načrta za leto 2014 
04. Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
05. Pobude občanov 
06. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11  PROTI:0 
Dnevni red je bil  sprejet. 
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AD 1 

Potrditev zapisnika 17. redne seje in 2. korespondenčne seje Sveta ČS Rudnik 
 
A) Potrditev zapisnika 17. redne seje 
Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo 
predlog zapisnika 17. redne seje.  
 
Ker ni bilo pripomb na zapisnik, je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/18:  
Zapisnik 17. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 
 
Navzočih je bilo  11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:0 
Sklep št. 1/18 je bil sprejet. 
 
 
B) Potrditev zapisnika 2. korespondenčne seje 
Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je pojasnila, da je bila 
korespondenčna seja sklicana na hitro, zaradi roka oddaje na Mestni svet MOL. 
 
Člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/18:  
Zapisnik 2. korespondenčne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:0 
Sklep št. 2/18 je bil sprejet. 

 
 
 

AD 2 
Poročilo o realizaciji finančnega načrta ČS Rudnik 

 
Člani sveta so s sklicem seje prejeli poročilo o predobremenitvah, odredbah in plačilih za celo leto 
2013 ter stroškovnik prireditve. Helena Ţidanek je na kratko obrazloţila prejeto gradivo. Metodij Rigler 
je v razpravi povprašal o kriterijih za plačilo sodelovanja društev na prireditvi. Predsedujoča je 
pojasnila, da  je bila za to nalogo v lanskem letu ustanovljena komisija v 3-članski sestavi, ki se je 
sestala pred prireditvijo in na podlagi programov društev ocenila sodelovanje, prav tako se je sestala 
tudi po prireditvi in nekaterim sodelujočim zmanjšala sredstva zaradi oţjega programa od 
obljubljenega.  
Po razpravi  je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/18:   
Svet ČS Rudnik sprejema poročilo o realizaciji finančnega načrta za leto 2013. Predsednico 
Sveta ČS Rudnik pooblašča za pripravo poročila za zaključni račun za leto 2013 v skladu z 
veljavno metodologijo. 

 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:0 
Sklep št. 3/18 je bil sprejet. 
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AD 3 
Izvrševanje finančnega načrta za leto 2014 

 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pojasnila pripravljen predlog Izvedbenega načrta programov in 
projektov ČS Rudnik. Dodan je nov program urejanja okolja, ki vsebuje manjše aktivnosti, ki jih bodo 
člani sveta sproti javili in zadeve ne bo mogoče urediti na kakšen drug način. Andrejo Vrtačnik 
Kremţar je zanimalo, zakaj je znesek za prireditev manjši kot v preteklem letu. Predsedujoča je 
odgovorila, da je, glede na predvideno število sej sveta v letošnjem letu, ţe predvidena 
prerazporeditev sredstev s podkonta sejnin za potrebe prireditve.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju, na predlog odsotnega člana sveta Roberta Okorna, opozorila na  
aktualno problematiko z ţledom in podrtim drevjem. Po razpravi je dala na glasovanje PREDLOG 
SKLEPA 4/18: 
Za pogostitev v okviru srečanja članov sveta z gasilskimi društvi se nameni sredstva v višini 
600 EUR.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:0 
Sklep št. 4/18 je bil sprejet. 
 
V nadaljevanju je predsedujoča predstavila nov koncept ustvarjalnih delavnic v tekočem letu, ki bo bolj 
socialno usmerjen. Glede sejnin je Helena Ţidanek obrazloţila, da se je povečal znesek prispevka s 
6% na 8,5 %, povečanje sredstev pa se bo zagotovilo z rebalansom. Prav tako je povedala, da bo po 
novem zaradi zavarovanja potrebno podati izjavo o delu/zaposlenosti/upokojitvi za obdobje opravljanja 
dela in ob izplačilu, kar se bo urejalo ob koncu leta, ko bodo izplačila.  
Pred glasovanjem o predlogu izvedbenega načrta se je seji pridruţil Robert Okorn.  
 
Predsedujoča je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/18:   

Svet ČS Rudnik sprejema izvedbeni načrt izvajanja programov in projektov ČS Rudnik 
vezanih na izvrševanje finančnega načrta za leto 2014. 

 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:0 
Sklep št. 5/18 je bil sprejet. 

 
Predsedujoča je prisotne seznanila še z Registrom tveganj za ČS Rudnik ter s tem povezanim delom 
notranje revizije, ki je revidirala vseh 17 četrtnih skupnosti ter po pregledu poslovanja podala določene 
usmeritve.  
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/18:   
ČS Rudnik za določanje načina upravljanja s tveganji smiselno uporablja Navodilo za 
upravljanje s tveganji v Mestni občini Ljubljana (0603-8/2011-7 z dne 11.01.2012).  
 
Predsednica Sveta ČS Rudnik ugotovi, kakšna tveganja nastajajo pri delovanju ČS, oceni 
verjetnost, da se tveganja pojavijo, potencialne učinke ali izpostavljenost ter odloči, kakšne 
ukrepe je potrebno sprejeti za obvladovanje teh tveganj. 
Predsednica Sveta ČS enkrat letno seznani svet ČS (praviloma ob sprejemu programa dela za 
proračunsko obdobje) z registrom tveganj. 
 
Skrbnik za tehnično vodenje Registra tveganj ČS Rudnik je javni uslužbenec Službe za lokalno 
samoupravo MU MOL, ki: 
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- spremlja predpise s področja upravljanja s tveganji ter usklajuje, posodablja in vzdržuje 
register tveganj (tabela); 

- svetuje predsednici sveta ČS pri vseh aktivnostih procesa upravljanja s tveganji; 
analizira in vrednoti tveganja skupaj s predsednico sveta ČS. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:0 
Sklep št. 6/18 je bil sprejet 

 
 

AD 4 
Poročilo o aktivnostih  

 
 

 Dobrodelna akcija zbiranja priboljškov in oblačil je potekala do 5.12.2013 (pred Miklavţem);  v letu 
2013 je bilo pribliţno enako zbranih oblačil, malo manj pa hrane. Veliko več ljudi kot lansko leto pa 
je prišlo hrano in oblačila iskat. 

 Otroški bazar 12.12.2013; Letošnje leto je bila prireditev poimenovana »Čarobno decembrsko 
popoldne«. Uspela je zelo dobro, vsako leto je večja udeleţba. 

 Ustanovljena je bila fundacija Vila Galja, ki jo vodita dva starša otrok iz vrtca. Denar fundacije je 
namenjen za vrtčevske otroke, ki potrebujejo pomoč. 

 Sestanek predsednikov z ţupanom MOL je bil 27.1.2014. Predsedujoča je podal informacije s 
sestanka. 

 Zimska sluţba; na novo je vključenih kar nekaj naših cest oz. poti, ki do sedaj niso bile. Pripombe 
se sporočajo na deţurni telefon KPL: 01/4769 213 ali 041 700 300. Kar ni nujno lahko tudi na 
četrtno skupnost po mailu. 
Vera Debeljak je opozorila na problem Melikove ulice. Prisotni so se dogovorili, da se oglasi na 
sedeţu ČS Rudnik, da se pregleda plan in ugotovi, zakaj se ne čisti. 

 Dela komunalne ureditve ceste Ob dolenjski ţeleznici od Pregljeve ulice do Peruzzijeve ulice se 
morajo zaključiti do 15.4.2014. 

 Klub malega nogometa Olimpija je podal prošnjo za uporabo sejmišča Barje; Prisotni so se 
dogovorili, da predsednica skliče sestanek z dosedanjimi uporabniki sejmišča.  
Med razpravo je sejo zapustila Jerneja Končan Babič. 

 Predsedujoča je prisotne seznanila z vprašanjem občanke glede optičnega omreţja na Rudniku in 
vprašanjem občana glede kanalizacije na delu Jurčkove ceste, kjer naj bi bile menda teţave s 
premajhnim črpališčem. 
Po razpravi dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/18: 
JP VO-KA naj posreduje informacijo o planirani izgradnji kanalizacijskega omrežja na 
območju ČS Rudnik v naslednjih letih z navedenimi mikrolokacijami.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 član     PROTI: 0 članov 
Sklep št. 7/18 je bil sprejet. 
 

 Predsedujoča je prisotne seznanila še: 
- z e-pošto krajana, ki ţivi pod AC nadvozom čez Iţansko cesto in ima teţave z narkomani.  Z 

zadevo je bil ţe seznanjen vodja policijskega okoliša Rudnik.  
- z odgovorom OGDP MU MOL glede komunalne ureditve zadnjega kraka ceste Ob dolenjski 

ţeleznici  
- z odgovorom OPVI MU MOL na mnenje ČS Rudnik – pripombo na rebalans proračuna za 

letošnje leto. 
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- z e-pošto glede uporabe prostorov Gledališča slepih in slabovidnih. Člani sveta so se 
dogovorili, da strokovni sodelavki poiščeta rešitev na eni izmed šol, ki imajo prostor za cca 150 
ljudi. 

- s prošnjo IV zaloţbe za sponzoriranje. Člani sveta so se dogovorili, da se prošnjo zavrne, saj 
gre za privatno podjetje, ki pri pridobivanju sponzorskih sredstev zlorablja ime policijskega 
sindikata. 

 
 

AD 5 
Pobude občanov 

 
A.) Predlog občana Tomaţa Maherja za grbine v Pregljevi ulici;  
Člani sveta so obravnavali pobudo občana Tomaţa Maherja, ki predlaga postavitev grbin v Pregljevi 
ulici. V razpravi je bilo izpostavljeno, da je ulica skorajda slepa oz. je moţen le prehod čez mostiček, 
zato ni tako prometna, urejeni so tudi hodniki za pešce.  
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/18 : 
Svet ČS Rudnik predlaga postavitev grbin v Pregljevi ulici.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 7 članov sveta.  
ZA: 1 član     PROTI: 6 članov 
Sklep št. 8/18 ni bil sprejet. 
 
B.) Pobuda občana Antona Pivka za njegovo imenovanje kot zunanjega sodelavca v Odbor za 
gospodarske dejavnosti in promet pri Svetu ČS Rudnik ter pobuda občana za izgradnjo prizidka k 
športni dvorani Krim; 
Med razpravo je sejo zapustil Vojko Perhavec. 
Po razpravo je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 9/18 : 
Svet ČS Rudnik v tem mandatu v Odbor za gospodarske dejavnosti in promet pri Svetu ČS 
Rudnik ne bo imenoval dodatnih zunanjih sodelavcev. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI: 0 
Sklep št. 9/18 je bil sprejet. 
 
in PREDLOG SKLEPA ŠT. 10/18 : 
Svet ČS Rudnik je preučil pobudo za izgradnjo prizidka k športni dvorani Krim in zavzel 
stališče, da je trenutno prioriteta izgradnja prizidka k vrtcu Galjevica in k osnovni šoli Oskarja 
Kovačiča. 
  
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI: 0 
Sklep št. 10/18 je bil sprejet. 
 
 
Č.) Bojan Intihar – pobuda za ureditev kriţišča Galjevica – Jurčkova – Ilovica;  
Pobudo za ureditev kriţišča smo ţe obravnavali, sluţba za promet še ni podala odgovora ali kakorkoli 
ukrepala. Prejeli smo tudi dopis Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, ki vsebuje rešitve 
problema. Predsedujoča je povedala, da je o tem sicer govorila tudi z vodjo Odseka za promet, 
OGDP, MU MOL, Petrom Skuškom, ki je predlagal, da se kriţišče uredi s semaforjem, ki bi ga 
prestavili z Opekarske ceste.  
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Po razpravi je dala na glasovanje predlog PREDLOG SKLEPA ŠT. 11/18: 
Svet ČS Rudnik predlaga ureditev križišča Galjevica – Jurčkova – Ilovica z ustrezno prometno 
signalizacijo. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI: 0 
Sklep št. 11/18 je bil sprejet. 
 
D.) Pobudi Finance Operativa – upravnik za objekte Dolenjska cesta 45a-f  - za ureditev območja Pot 
k ribniku (okrog blokov) kot območja cone 30 km/h in pobuda za pomoč pri sanaciji meteornega 
kanala med bloki;  
V razpravi je bilo izpostavljeno, da je območje okrog blokov ves čas zaparkirano in zato neke velike 
hitrosti niso mogoče.  
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 12/18: 
Svet ČS Rudnik na podlagi vloge upravnika objekta Dolenjska cesta 45 a-f predlaga postavitev 
znakov za omejitev hitrosti 30km/h na območju celotne ceste Pot k ribniku. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI: 2 člana 
Sklep št. 12/18 je bil sprejet. 
 
V nadaljevanju je predsedujoča prisotne seznanila še s prošnjo za pomoč pri sanaciji meteornega 
kanala med bloki Dolenjska cesta 45a-f. Predsedujoča opozorila na moţnost uvrstitve zadeve v plan 
malih del za leto 2015, ki ga bo svet moral pripraviti predvidoma do konca mandata, saj naj sanacija 
menda ne bi bila (po podatkih upravnika) finančno tako obseţna. 
 
E.) Pobuda krajanov  za postavitev semaforja za pešce pri pizzeriji Garaţa;  
V razpravi je bilo izpostavljeno, da je mogoče semafor preblizu ţe obstoječim semaforjem in bi se s 
tem zmanjšala pretočnost Dolenjske ceste. 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 13/18: 
Svet ČS Rudnik na podlagi vloge občana predlaga postavitev semaforja za pešce pri bencinski 
črpalki Petrol/pizzeriji Garaža na Dolenjski cesti. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI: 1član 
Sklep št. 13/18 je bil sprejet. 
 
 
 

 
AD 6 

Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
 
A.) Predlog Metodija Riglerja – pluţenje ulice Marka Šlajmerja; 
Metodij Rigler je predstavil problem pluţenja v ulici Marka Šlajmerja. Pobuda sicer sodi med tekočo 
problematiko, ki jo javni usluţbenki ČS sproti rešujeta. Dopis s fotografijami je bil zato ţe posredovan 
pristojni sluţbi, v kratkem se pričakuje odgovor. K reševanju tekočih problemov z zimsko sluţbo je 
potrebno pristopiti takoj, zato se lahko vsak občan obrne na deţurno sluţbo KPL: 041 700 300. V 
primeru, da rešitve tam ne najde, se obrne na četrtno skupnost, da ga le-ta poskuša rešiti na drug 
način.  
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B.) Predloga mag. Andreje Troppan – prestavitev klopce ob Jurčkovi cesti in ureditev javne 
razsvetljave;  
Predlog za prestavitev klopce je bil ţe posredovan na pristojno sluţbo, ki jo rešuje.  
Ker območje nima javne razsvetljave in se zaradi večernega zbiranja mladine, tamkajšnji občani ne 
počutijo dobro,  je mag. Andreja Troppan predlagala postavitev javne razsvetljave ob stari Jurčkovi 
cesti. 
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 14/18: 
Svet ČS Rudnik predlaga, da pristojna služba MOL takoj zagotovi javno razsvetljavo na 
območju stare Jurčkove ceste. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:0 
Sklep št. 14/18 je bil sprejet. 
 
 
Predsedujoča je ugotovila, da je dnevni red izčrpan in sejo zaključila ob 19.40.  
 
 
 
 
Zapisala: 
Helena Ţidanek            
 

        Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 


